



MSG Secretariat **Secretariat du GFLM**

Melanesian Spearhead Group | Le Groupe Fer de Lance Mélanésien

MSG FMM PAY TRIBUTE TO LATE SENDA FIFI'I OF SOLOMON ISLANDS

The Chairlady of the MSG Foreign Minister's Meeting (FMM), Madam Caroline Machoro-Reignier at the MSG Foreign Minister's Meeting on Friday in Port Vila, Vanuatu paid tribute to the late Mr Senda Fifi'i of Solomon Islands for his valued contribution to the MSG Senior Officials Meeting to the MSG as a whole during his career at the Solomon Islands Ministry of Foreign Affairs and External Trade spanning over almost three decades.

Madam Machoro-Reignier requested Foreign Ministers, Senior Officials and the staff of the MSG Secretariat to observe a one-minute silence in honour of Mr Fifi'i who passed away at the end of 2014.

Mr Senda Fifi'I did serve at the Ministry of Foreign Affairs and External Affairs of Solomon Islands as Deputy Permanent Secretary, Chief of Protocol and Deputy High Commissioner at the Solomon Islands High Commissioner in Papua New Guinea.

Madam Machoro-Reignier on behalf of members of the MSG FMM acknowledged with deep gratitude the contribution of Mr Fifi to the work of the MSG in the initial stages prior to and after of its formation and after the formal establishment of the MSG

organization.

‘We wish to therefore pay special tribute to the late Senda Fifi'i for his dedication, commitment and support to the development of this organization until his untimely passing in late 2014,’ concluded the FMM Chairlady.

*Authorized by FMM Chairlady
Port Vila, Republic of Vanuatu*

LE GFLM REND HOMMAGE AU REGRETTÉ SENDA FIFI'I DES ILES SALOMON

Durant la Réunion des Ministres des Affaires Etrangères du GFLM, ce Vendredi 23 Janvier, à Port-Vila, au Vanuatu; la Présidente de la Réunion des Ministres des Affaires Etrangères (RMAE/FMM), Madame Caroline Machoro-Reignier a rendu hommage au regretté M. Senda Fifi des Iles Salomon pour sa contribution inestimable à la Réunion des Haut Fonctionnaires du GFLM et au Gouvernement des Iles Salomon, par le biais de ses divers rôles au sein du Ministère des Affaires Etrangères et du Commerce Extérieur.

Madame Machoro-Reignier a demandé aux Ministres des Affaires Etrangères, aux Officiels et au personnel du Secrétariat du GFLM d'observer une minute de silence en l'honneur de M. Fifi, décédé en fin 2014.

M. Senda Fifi a servi le Ministère des Affaires Etrangères et Commerce Extérieur des Iles Salomon en tant que Secrétaire Adjoint Permanent et Chef Protocolaire.

Madame Machoro-Reignier, au nom des Membres de la RMAE du GFLM, admet avec reconnaissance la contribution de M. Fifi au travail du GFLM en tant qu'organisation croissante, que ce soit précédant et suivant l'établissement officiel de l'organisation du GFLM.

'Nous souhaitons ainsi lui rendre un hommage spécial pour son engagement et son soutien au développement de l'organisation jusqu'à son décès prématuré en fin 2014' a conclu la Présidente de la RMAE.

***Autorisé par la Présidente de la RMAE
Port Vila, République du Vanuatu***